
   
 

   
 

Hei! Olen Sakari Ropponen ja haen AYY:n 

hallituksen muodostajaksi vuodelle 2025! 

Olen vuonna 2018 Automaatio- ja 

systeemitekniikan killassa opintoni aloittanut 

joka-paikan höylä, jolta löytyy nyt paloa 

AYY:lle enemmän kuin koskaan!  

Toimin tällä hetkellä edustajiston 

puheenjohtajana, mikä on antanut minulle 

syvällistä tuntemusta ylioppilaskunnan tavoista 

ja toimista. Haluan jatkaa tämän vuoden aikana 

aloittamaamme työtä ylioppilaskunnan sisäisen 

yhteistyön ja läpinäkyvyyden kehittämiseksi. 

Tämän vuoksi pyrin nyt hyppäämään ruoriin! 

 

AYY yhteisönä 

AYY palvelee jäseniään asunnoilla, 

vuokratiloilla ja tapahtumilla, mutta myös 

vähemmän näkyvästi tuella ja palveluilla 

jäsenyhdistyksille, stipendeillä jäsenilleen ja 

aktiivisella edunvalvonnalla sekä koulun, että 

yhteiskunnan tasolla.Valitettan usein 

riviopiskelijalle AYY on kuitenkin kaukainen 

elin, jonka arvoa on vaikea nähdä. 

Ylioppilaskuntana AYY edustaa kolmea 

merkittävää oppialuetta: taidetta, kauppatieteitä 

ja tekniikkaa. Kaikkien alojen opiskelijoiden 

tulisi myös tuntea olevansa edustettuna AYY:llä. 

Nyt erityisesti opiskelijakeskushankkeen 

kaatumisen ja toimivien kokoavien toimikuntien 

heikon tilanteen vuoksi onkin tulevina vuosina 

elinarvoisen tärkeää tuoda ylioppilaskuntaa 

lähestyttävämmäksi kaikille sen opiskelijoille.  

AYY on kerta toisensa jälkeen tehnyt 

vaikutuksen minuun sen monimuotoisuudellaan 

ja kannustavalla ilmapiirillä. Maailman paras 

opiskelijaelämä rakentuu vuosi vuodelta 

jokaisen sitä tekevän käden jäljestä, joten 

rakennetaan ylioppilaskuntaamme sellaiseen 

suuntaan, jossa yhä useampi voi kokea saman.  

 

AYY vuonna 2025 

AYY:lle on juuri rekrytoitu uusi 

kiinteistöpäällikkö, vaikuttamisen- ja viestinnän 

päällikkö sekä talousjohtaja. Meillä on myös 

ensi kertaa työntekijä, jonka työaikaa on 

merkitty kestävään kehitykseen. Nyt onkin 

oivallinen hetki määrittää uusia tapoja ja pitkän 

tähtäimen tavoitteita AYY:llä. Tavoitteeni 

vuodelle 2025 ovatkin seuraavat: 

♦ Kartoitus hiilineutrauliuden 

saavuttamisesta vuonna 2030 

♦ Ylioppilaskunnan tuomien etujen 

näkyvyyden lisääminen jäsenistölle 

♦ Yhteisöllisyyden tunteen rakentaminen 

kaikille jäsenillemme 

Olemassaoleva strategia määrittää näitä samoja 

tavoitteita ja sen päivittäminen on 

avainasemassa ensi vuoden hallitustyössä. 

Tarkoitukseni onkin keskittää ylioppilaskunnan 

huomio niihin haasteisiin, jotka me voimme 

ratkaista, ja ylläpitää sitä hyvää kurssia, jolla 

AYY:tä on johdettu tähänkin mennessä! 

 

Kiitos harkinnastanne ja nähdään edustajistossa! 



Hej! Jag heter Sakari Ropponen och jag ansöker om 

att bli styrelsebildare för AUS styrelse 2025!   

Jag är en allmän arbetshäst som inledde mina studier 

vid AS 2018 och nu brinner jag för AUS mer än 

någonsin!   

Jag är för närvarande ordförande för delegationen, 

vilket har gett mig en djup förståelse för 

studentkårens arbetssätt och verksamhet. Jag skulle 

vilja fortsätta det arbete som vi har påbörjat i år för 

att förbättra samarbetet och öppenheten inom 

studentkåren. Det är därför jag nu vill ta över rodret!   

AUS som en gemenskap 

AUS hjälper sina medlemmar genom bostäder, 

hyreslokaler och evenemang, men också mindre 

synligt genom stöd och tjänster för 

medlemsföreningar, stipendier och aktiv 

intressebevakning både inom Aalto-universitetet och 

studenternas rättigheter i Finland.   

AUS är en studentkår för tre stora studieområden: 

konst, ekonomi och teknik. Studerande inom alla 

områden bör också känna att de är representerade i 

AUS. Nu, särskilt på grund av det begravda 

studentcentrumprojektet och den dåliga situationen 

för de kollektiva kommittéerna, är det mycket viktigt 

under de kommande åren att göra studentkåren mer 

tillgänglig för alla sina medlemmar.   

AUS har gång på gång imponerat på mig med sin 

mångfald och uppmuntrande atmosfär. Världens 

bästa studentliv byggs år efter år av avtrycket från 

varje hand som skapar det, så låt oss bygga vår 

studentkår i en riktning där allt fler kan uppleva 

samma sak.  

  

AUS år 2025   

AUS har precis rekryterat en ny fastighetschef, en ny 

påverkans- och kommunikationschef och en ny 

ekonomichef. För första gången har vi också en 

anställd vars arbetstid har allokerats till hållbar 

utveckling. Nu är det ett perfekt tillfälle att definiera 

nya vägar och långsiktiga mål för AUS. Mina mål för 

2025 är följande:   

♦ Plan för att uppnå koldioxidneutralitet 2030 

♦ Öka synligheten för de fördelar som 

studentkåren medför  

♦ Bygga upp en känsla av gemenskap för alla 

våra medlemmar  

Den befintliga strategin definierar samma mål, och 

uppdateringen av den är en viktig del av nästa års 

styrelsearbete. Mitt syfte är att rikta studentkårens 

uppmärksamhet på de utmaningar som vi kan lösa 

och att upprätthålla den goda riktningen som AUS 

hittills har hållit!   

Tack för din uppmärksamhet och ses på nästa 

delegationsmöte! 

 



Hello! I'm Sakari Ropponen and I'm applying to 

be a member of AYY's board for 2025! 

I'm a general workhorse who started my studies 

at the Automation and Systems Engineering 

Guild in 2018 and now I have more fire for 

AYY than ever! 

I am currently chair of the representative 

council, which has given me a deep 

understanding of the ways and activities of the 

Students' Union. I would like to continue the 

work we have started this year to improve 

cooperation and transparency within the 

Students' Union. This is why I am now seeking 

to take the reins! 

AYY as a community 

AYY helps its members through housing, rental 

facilities and events, but also less visibly 

through member association support and 

services, stipends and advocacy both in Aalto 

studies and student rights in Finland.  

AYY is a student union for three major fields of 

study: arts, business and technology. Students of 

all fields should also feel that they are 

represented at AYY. Now, especially due to the 

burying of the student center project and the 

poor situation of the collective committees, it is 

vitally important in the coming years to make 

the student union more approachable to all its 

members. 

AYY has impressed me time and time again 

with its diversity and encouraging atmosphere. 

The best student life in the world is built year 

after year from the imprint of every hand that 

makes it, so let's build our student union in a 

direction where more and more people can 

experience the same. 

  

 

 

AYY in 2025 

AYY has just recruited a new property manager, 

advocacy and communications manager, and 

financial director. For the first time, we also 

have an employee with working hours marked 

for sustainable development. Now is the perfect 

moment to define new ways and long-term goals 

at AYY. My goals for 2025 are the following: 

♦ Roadmap for achieving carbon 

neutrality in 2030 

♦ Increasing the visibility of the benefits 

brought by the student union 

♦ Building a sense of community for all 

our members 

The existing strategy defines these same goals, 

and updating it is key to next year's board work. 

My purpose is to focus the student union's 

attention on the challenges that we can solve, 

and to maintain the good course on which AYY 

has been managed until now! 

Thank you for your consideration and see you at 

the next representative council meeting! 

  


